

Рецензия на книгу «Избранные научные труды по административному праву и административной деятельности полиции М.В. Костенникова». Домодедово, 2020. 1000 с.

Редкоус Владимир Михайлович,

*ведущий научный сотрудник сектора административного права и административного процесса
Института государства и права Российской академии наук*

119019, г. Москва, ул. Знаменка д. 10,

*профессор кафедры организации деятельности органов внутренних дел
центра командно-штабных учений Академии управления МВД России*

доктор юридических наук, профессор

125171, г. Москва, ул. З. и А. Космодемьянских, д. 8

ORCID: 0000-0002-2585-6388

E-mail: rwmms@rambler.ru

В статье представлен краткий анализ научного наследия Заслуженного сотрудника органов внутренних дел Российской Федерации, доктора юридических наук, профессора Костенникова Михаила Валерьевича, обобщенного и изложенного в концентрированном виде в его «Избранных научных трудах по административному праву и административной деятельности полиции», вышедших в 2020 г. в честь 55-летия известного ученого.

Ключевые слова: административно-правовое регулирование, административно-правовые акты, административно-правовые средства, административная деятельность, административно-юрисдикционная деятельность, авиационная безопасность, общественный порядок.

A Review of the Book Selected Scientific Works on Administrative Law and Administrative Activities of Police by M.V. Kostennikov — Domodedovo, 2020. 1000 p.

Redkous Vladimir M.

*Leading Research Scientist of the Department of Administrative Law and Administrative Procedure
of the Institute of State and Law of the Russian Academy of Sciences*

*Professor of the Department of Organization of Operations of Internal Affairs Agencies of the Center
for Command and Staff Exercises of the Management Academy of the Ministry of the Interior of Russia
LL.D., Professor*

The article presents a brief analysis of the scientific heritage and significant contribution to the development of the science of administrative law and administrative process of the honored employee of the internal affairs bodies of the Russian Federation, honorary officer of the Ministry of Internal Affairs of Russia, Doctor of Law, Professor, Police Colonel Mikhail Valerievich Kostennikov, summarized and stated in a concentrated form in his Selected Scientific Works on Administrative Law and Administrative Activities of the Police, published in 2020 in honor of the 55th anniversary of the famous scientist.

Keywords: administrative and legal regulation; administrative and legal acts; administrative and legal means; administrative activities; administrative and jurisdictional activities; aviation security; public order.